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TYPE 11AB

lacitegatineau.com

Superficie | Area 1156 pi?| sq. ft.
Balcon | Balcony 14 pi?| sq. ft.
Total 1270 pi?| sq. ft.

Cuisine Salle de bain
Kitchen Bathroom
10-0” x 8'-7" 10'-0” X 6'-6”"
Séjour | Salle a manger Balcon 1
Living room | Dining room Balcony 1
21-6” x 13°-4” 6’-0” x 10°-11”
Chambre des maitres Balcon 2
Master bedroom Balcony 2
r-6” x 10°-7” 1-0” x 6’-8”
Salle de bain
Bathroom
6-0” x 8'-3”
Chambre 2
Bedroom 2
10’-6” x 1'-0”
, ,
Loyer 0 5 Boulevard du Carrefour A
Rent Les superficies indiquées sur les plans sont les superficies brutes des unités. La superficie brute est mesurée a partir de la o - - -
surface extérieure des murs d’enveloppe du batiment jusqu’au centre des murs mitoyens entre les unités et les corridors. S |
i La superficie réelle des pieces et celles du plan peut différer apres la construction.
Stationnement P P planp P o
X ™ . . . P Py
Parki ng Le mobilier et la décoration sont représentés a titre indicatif seulement. 2 - -1 r— b _I
The areas shown on the floor plans are the gross area of a unit. Gross area is the area measured from outside the exterior -(% = |
wall of the building to the middle of the dividing wall between the units and the common corridor walls. The net area 5
Ra n g eme ﬁt measurments can only be taken when the building is built and the divisions are in place. =] |
o]
Storage Furtiture and décor are displayed for illustration purposes only. o - - -
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